
Generalforsamling den 27. marts 2014 

Har følgende statusposter: 

 

Jeg ved det er lidt tid siden, at der sidst er blevet levert noget input til hjemmesiden, men det kommer her.  

Først og fremmest er der en indkaldelse til generalforsamling d. 27/3, og så er der følgende statuspunkter: 

Fortove og træer:  

Fortovsrenoveringen på Sverigesvej er nu færdig, incl. rullegræs på rabatten, som desværre ikke har nået at 

vokse så godt fast og derfor har været udsat for et par tilfælde af ubetænksomhed med bildæk o.lign.  I 

samme omgang som det nye fortov er de resterende vejtræer blevet genplantet, og de har det godt (med 

en enkelt undtagelse). 

Legepladsen:   

Legeredskaberne er blevet tjekket, repareret og malet, og de pæneste af de overskydende fliser fra det 

udskiftede fortov vil blive brugt til at lægge under bordene og bænkene.  

Cykelstien ved Islandsvej:   

Efter gentagne henvendelser til kommunen ser det nu - med 1½ års forsinkelse - ud til at der er ved at ske 

noget med fliserne for enden af cykelstien.  Indtil videre ser resultatet dog noget tvivlsomt ud - forhåbentlig 

har Vej- & Parkforvaltningen en god forklaring. 

Snerydning: 

Foreningens snerydder har meddelt, at han ikke længere ønsker at indgå særskilte aftaler med hver enkelt 

grundejer/stikvej om rydning af stikveje til "koteletgrunde".  Bestyrelsen har herefter besluttet at påtage 

sig administrationen af fælles betaling for snerydning på alle "koteletgrundenes" stikveje, som så opkræves 

sammen med kontingentet.  På den baggrund har det været muligt at få forhandlet en god pris, og alle de 

berørte grundejere har tilsluttet sig ordningen. 

 


